
GELRE ZIEKENHUIS ZUTPHEN

400 VERHALEN
WAAROM ONS ZIEKENHUIS 
VOLWAARDIG MOET BLIJVEN

LANGELANDZIEKENHUIS ZOETERMEER

GELRE ZIEKENHUIS ZUTPHEN





LANGELANDZIEKENHUIS ZOETERMEER

GELRE ZIEKENHUIS ZUTPHEN

400 VERHALEN
WAAROM ONS ZIEKENHUIS 
VOLWAARDIG MOET BLIJVEN



4

400 VERHALEN



5

Geacht Kamerlid,

De afgelopen maanden deden de keiharde bezuinigingen op het Langelandziekenhuis 
in Zoetermeer en het Gelre ziekenhuis in Zutphen veel stof opwaaien.

Zo is de verloskunde in Zutphen is al gesloten, en in Zoetermeer zijn er plannen om ook 
daar de afdeling volledig te sluiten. De toekomst van spoedzorg is zeer onzeker in beide 
ziekenhuizen.

Volksvertegenwoordigers in beide regio’s, burgemeesters en het Gelderse provinciale 
bestuur, hebben zich al uitgesproken tegen sluiting van afdelingen. En zij hebben 
groot gelijk. Iedere inwoner van Nederland heeft recht op goede zorg in een volwaardig 
ziekenhuis dichtbij huis.

Als wij verduidelijking willen waarom dit gebeurt, geven ziekenhuisbestuurders aan 
geen andere mogelijkheid te hebben dan te bezuinigen en verwijzen ze ons door naar 
banken en zorgverzekeraars als boosdoener. Zorgverzekeraars wijzen daarop weer naar 
de landelijke overheid en het zorgstelsel.

Terwijl er vooral met vingers gewezen wordt en verantwoordelijkheid wordt 
afgeschoven, zijn inwoners in actie gekomen. Zo hebben inwoners in Zutphen en 
Zoetermeer de krachten gebundeld.

Voor u ligt een bundel met 400 persoonlijke verhalen. Persoonlijke verhalen van mensen die 
hun eigen leven of dat van een dierbare te danken hebben aan goede spoedzorg dichtbij.

Persoonlijke verhalen die anders hadden kunnen aflopen als onze ziekenhuizen al deels 
waren wegbezuinigd.

Daarom vragen wij u om aan onze kant te komen staan. Zutphen en Zoetermeer 
zijn geen incident, maar passen in een jarenlange trend van harde bezuinigingen op 
streekziekenhuizen door heel Nederland.

Hopelijk kiest u de kant van inwoners, personeel en patiënten en zet u zich in voor het 
behoud van goede volwaardige zorg dichtbij en de de daarbij behorende investeringen.

Dank u wel.

Inwoners, Patiënten en Personeel van Zutphen en Zoetermeer
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ZUTPHEN DE VERHALEN

“Als je ernstig ziek bent, is het Gelre Zutphen een warme jas voor je. Goede liefdevolle zorg, 
ik heb kanker gehad en ben hartpatiënt, daarom bekend met meerdere zorg/afdelingen. 
Nog steeds onder controle. Ben erg blij dat ik daarvoor in Zutphen terecht kan. Ook voor 
mijn man en kinderen was het tijdens mijn vele opnames niet alleen fijn dat het ziekenhuis 
dichtbij was, je moet er toch niet aan denken dat je uren aan reistijden kwijt bent elke dag 
maar weer, ook voor hun was aandacht!

Het klopt toch ook niet om zorg af te schalen, het is de laatste jaren toch vaker voorgekomen 
dat er tekorten waren aan bedden, dit is niet alleen van nu. Denk daarbij aan die laatste 
heftige griepgolf met bijna 10.000 doden, ik hoorde daar bijna bij... eerst met loeiende sirenes 
naar Zutphen gebracht toen was daar toch geen plaats, naar Apeldoorn, weer met loeiende 
sirenes....dit hoop ik dus niet meer mee te maken! Dus behoud Zutphen met alle zorg!”

“Vier weken geleden werd ik getroffen door een herseninfarct. Dankzij de buurvrouw 
en adequate ambulancepersoneel lag ik binnen een half uur in het ziekenhuis met alle 
toeters en bellen. Als er geen spoedeisende hulp in Zutphen was geweest, dan had ik naar 
Apeldoorn of Deventer gemoeten, wat zeker een half uur had gescheeld. Spoedeisende hulp 
in Zutphen redt levens en mag niet gesloten worden!”

“Met een chronisch zieke zoon wekelijks naar het ziekenhuis geweest, intussen zelf bij de 
gynaecoloog vanwege een uitstrijkje en bij de kno arts ivm een bacterie in mijn neusholte. 
Ik heb geen idee hoe ik dat had moeten doen als ik naar Apeldoorn had gemoeten, Kortom, 
zorg dichtbij is voor iedereen en op alle niveaus belangrijk.”

“Tijdens een bevalling van Brummen naar het ziekenhuis. Het is maar 10 minuten. Het zou 
erg ongemakkelijk zijn geweest om naar Apeldoorn te moeten.”

“3,5 jaar geleden hoorden wij dat mijn man nog maar maximaal 1,5 jaar had.. hij kreeg zeer 
zware chemo en moest daarvoor elke 2 weken 3 dagen opgenomen worden ,dagen waarin 
ik gelukkig bij hem kon zijn.. in de morgen bracht ik onze dochter naar school en ging dan 
naar hem toe, ik bleef bij hem en rond bezoek uur kwamen mijn ouders met onze dochters 
langs,ik ging dan in de avond weg ,altijd huilend, want ik was altijd zo bang voor wat er kon 
gebeuren.. maar ik wist ook dat als er wat was ik binnen een paar minuten bij hem kon zijn. 
de 3e dag ging hij dan mee naar huis, moe en misselijk, die 6 minuten rijden gingen maar 
wat was hij blij als hij uit de auto was en bij ons zelf naar binnen kon... door de zware chemo 
kreeg hij vaak hoge koorts, we moesten dan naar de seh komen, ook kreeg hij veel pijn, weer 
hogere medicatie weer naar de seh , gemiddeld waren we zon 5/6 dagen per 2 weken in het 
ziekenhuis, zwaar maar het was dichtbij dus te overzien.. toen al was ik dankbaar dat het 
ziekenhuis zo dichtbij was, dat hij geen half uur in de auto hoefde te zitten elke keer, toen 
ik hoorde dat het ziekenhuis misschien ging sluiten was dat ook mijn eerste gedachte... 
wat moet dat moeilijk zijn voor mensen die ook in die situatie zitten, naast alle verdriet 
en ellende .. en dan hadden wij nog geluk, ik kon rijden.. stel je voor dat je met openbaar 
vervoer moet terwijl je je zo ellendig voelt.”
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“De vader van een vriendin zou er niet meer zijn als er geen SEH in Zutphen zat. Een 
vriendin zou haar kindje verloren hebben als ze niet snel in Zutphen terecht had gekund. 
Een ander familielid van een vriend had geen plek gehad om afscheid te nemen als hij niet 
zo dicht bij zijn familie op de IC had kunnen liggen.”

“Iedereen heeft recht op een kans op overleven door naar het dichtstbijzijnde ziekenhuis te 
kunnen. Je kan geen ziekenhuizen kaal gaan plukken.”

“Ik heb het volle vertrouwen in de artsen en verpleegkundigen. Ongelooflijk lief en perfecte 
kennis. Er wordt goed naar je geluisterd. Je mag meedenken. Ik had angst voor doktoren, 
maar in dit ziekenhuis totaal niet. Ze nemen de tijd voor je.” 

“Ik ben ernstig, ongeneeslijk ziek. Vijf jaar geleden is het ontdekt. Er werd gezegd, het duurt 
3 maanden voor de medicatie gaat werken en die tijd heeft u niet meer. Echter, door de 
kennis en juiste medicatie van de oncoloog geniet ik nog iedere dag van het mooie leven, 
kinderen en kleinkinderen. Ik ga binnenkort mijn droomreis van mijn bucket list maken. De 
arts staat er open voor en doet er alles aan zodat ik mijn reis kan doen.”

“Bijna zes jaar geleden met borstkanker in Zutphen behandeld en geopereerd. Aardige 
artsen, chirurg en plastisch chirurg, communicatief. Controles in Zutphen bij chirurg. Vorig 
jaar met recidive naar spreekuur in Zutphen, plastisch chirurg in Apeldoorn, drie keer 
geopereerd in Apeldoorn door in totaal vijf verschillende artsen, niet de chirurg waarmee 
ik in Zutphen op het spreekuur regelmatig contact had. Allemaal aardige communicatieve 
mensen… maar wel veel…”

“Onze zoon kwam zeer onverwachts met 32 weken op de wereld. Wonend in Warnsveld was 
er nauwelijks nog tijd om in het zh te komen, we waren net op tijd, en door zeer snel en goed 
optreden van de gynaecoloog heeft onze zoon het gered ( lag in stuit, moest spoedkeizersnee 
nadat zijn hartslag daalde). Als we verder hadden moeten rijden had zoon de geboorte 
waarschijnlijk niet overleefd.”

“Helaas voor langere tijd opgenomen geweest ivm pre eclampsie. De verpleging en afdeling 
was goud waard voor mij en mijn baby. Nog steeds goede herinneringen aan, ondanks het 
ziek zijn. Ik ontving, naast de zorg, veel steun en begrip. Ook na deze intensieve tijd werd ik 
nog fijn begeleid door het ziekenhuis.”

“Midden in de nacht met een dochter met veel pijn zit je toch niet te wachten om naar een 
ziekenhuis te moeten in een andere plaats. Helemaal als je geen rijbewijs hebt. Iets met 
spoed moet dichtbij hulp aanwezig zijn.”

“Ik had pijn aan mijn pols. Ik was met de fiets van huisarts naar spoedeisende hulp 
gefietst(niet slim). Daar maakten ze een foto en kwamen ze erachter dat ik één scheurtje in 
het bot had, waar ik al een week mee rond liep (weer niet slim).”

“Ik werd in april opgenomen met een dubbele longontsteking .Gelukkig kon ik hier in 
Zutphen terecht en niet buiten mijn woonplaats Zutphen. Moet er niet aan denken dat 
ik naar een andere stad moest. Personeel was lief en had alle begrip voor de mens, ook al 
hadden ze niet de tijd. ECHT SLUIT HET ZIEKENHUIS IN ZUTPHEN NIET!!!!”
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“Omdat de andere ziekenhuizen te ver vanaf zutphen zijn, moet deze gewoon blijven.”

“De afgelopen jaren vaak in het ziekenhuis geweest en behandeld voor diverse lichamelijke 
ongemakken. Het is een prettig ziekenhuis. Niet zo’n grote “fabriek”, wat je in de grote 
steden tegenkomt. Hier voel ik me nog patiënt en niet een casus.”

“Een diepe wond aan de vinger gauw naar eerste hulp en hups gehecht . Kon dit niet zo snel, 
dan veel bloed verloren . Maar omdat het ziekenhuis zo dicht bij is ,waren wij snel ter plekke. 
Wat erg fijn is!”

“Beide dochters bij spoed geweest om verschillende redenen, echter wel ernstige noodzaak. 
Zonder spoedafdeling, hadden ze veel langer onnodig pijn gehad of waren wij niet meer op 
tijd geweest. Zeer adequaat geholpen. Daarna nog wel verzorging op kinderafdeling. (korte 
variant) Helaas vaak in ziekenhuis geweest ivm ernstige ziekte.”

“Een CVA gehad in 2020 en door perfecte behandeling zonder bijna restverschijnselen weer 
op de been.”

“Beste coördinatiegroep Red het Gelre Zutphen
Hier wil ik mijn ervaring vertellen met de acute zorg.
Donderdagnacht 10 juni om 5.30u werd ik getroffen door een herseninfarct en daarbij is 
de nabijheid van het ziekenhuis, het snelle handelen van de ambulance, het team SEH 
en neuroloog van belang geweest voor een snelle behandeling, met als gevolg beperkt 
letsel. De reistijd voor een ander dichtbij gelegen ziekenhuis was nu de behandeltijd. Een 
behandeling die niet in de ambulance gedaan kan worden. Dit stemt tot nadenken voor alle 
na mij volgende mensen met acute gezondheidsproblemen in deze regio, als de acute zorg 
uit Zutphen verdwijnt. Het team SEH, neuroloog en neurologische afdeling Gelre Zutphen 
verdienen een dikke tien!”

“De geboorte van ons eerste kind (overigens in het westen van het land) gaf behoorlijk wat 
problemen en duurde erg lang. Bij de tweede werd mij dus aangeraden poliklinisch in het 
ziekenhuis te bevallen. Inmiddels waren we naar Zutphen verhuisd en toen de bevalling 
zich aandiende, dachten we dat we wel wat tijd zouden hebben en bleven we rustig thuis. 
Maar het ging plotseling verschrikkelijk snel en onverwacht dienden de persweeën zich 
aan. We konden nog net het Spittaal bereiken en een paar minuten na binnenkomst was 
onze zoon geboren. Als we toen naar Deventer of Apeldoorn hadden moeten rijden was 
hij waarschijnlijk onderweg in de auto geboren. Wij waren heel blij dat we dichtbij in een 
ziekenhuis terecht konden.”

“Bij kindergeneeskunde kun je merken dat deze kennis gedegen is en de medische situatie 
wordt ook goed uitgelegd.

“Mijn vader zijn chemo’s dicht bij huis kon krijgen. Daardoor kon elke keer iemand met 
hem mee. Anders moet je al gauw minimaal 30 minuten rijden naar bv Arnhem apeldoorn. 
Doetinchem of deventer. Het is een gijn ziekenhuis met een persoonlijk karakter.”

“Zonder Gelre Zutphen zou de wereld van zwangerschap, bevalling en kinderartsen er heel 
anders uitzien. Dan had ik met veel pijn verder moeten reizen.”
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Gelre Zutphen is essentieel als het gaat om de Eerste Hulp! Het ligt ziekenhuis voor de 
stad en regio op een bereikbare locatie. In principe ben je minder afhankelijk van de 
eigen auto. Ik merkte het, toen ik mijn enkel brak en naar de eerste hulp moest. Mijn man 
moet regelmatig met spoed naar de eerste hulp ivm ileostoma en een halve nier ipv twee 
nieren. Hij moet er ook vaak heen voor extra vocht. Juist daarom zijn wij extra dicht bij 
het ziekenhuis gaan wonen. Als er hier geen SEH was geweest was ik genoodzaakt om een 
ambulance te bellen.

Gelre in Zutphen is een fijn en goed ziekenhuis! Mijn ouders moeten er vaak zijn, ook 
op de spoedeisende hulp en de high care. Dit ziekenhuis moet blijven en niet weg of 
minimaliseren!!!

Perfect, alles over de operatie en de gevolgen uitgelegd. Kon met al mijn vragen terecht bij 
chirurg en verpleegkundigen. Ondanks alle emoties over kanker en behandeling heb ik toch 
fijne herinneringen aan dit ziekenhuis. Vooral door tijdens de behandeling de patiënt als 
mens en niet als nummer te beschouwen.

Als je acuut iets aan je ogen mankeert, en je kunt zelf niet rijden, dan ben je afhankelijk van 
vrienden. Die vrienden zijn door hun werk overdag in tijd beperkt om je te vervoeren. Alleen 
met het ziekenhuis dichtbij lukt dat. De factor tijd is in zo’n geval cruciaal !!!!

In verband met hartritmestoornissen is snelle juiste hulp enorm waardevol. Het is dan zeer 
praktisch als er ziekenhuis in de buurt is.

Aardig personeel, met vakkennis, ik werd snel geholpen. Voor mijn werk moet ik regelmatig 
met cliënten naar het ziekenhuis. We worden altijd goed geholpen, ze nemen de tijd en 
leggen alles goed uit. Voor mijzelf is de Spoedeisende Eerste Hulp van groot belang in 
verband met ernstige darmklachten. Ik wordt altijd goed en snel geholpen. Waar moeten we 
anders naar toe…?!!! Zutphen moet een ziekenhuis behouden!

Twee keer in 4 dagen SEH nodig gehad. Dankzij snelle operatie en ingreep (geen hartinfarct) 
en ongelooflijk goede samenwerking tussen diverse specialisten nu een halfjaar verder en 
herstellende.

Altijd goede - ook telefonische - bereikbaarheid. Spoedeisende Hulp zéér attent en 
vakbekwaam. Niet twijfelen, maar handelen. Vanuit Borculo een fijne zekerheid. Grote 
persoonlijke betrokkenheid - ook na een overlijden.

De Spoedeisende Eerste Hulp binnen een half uur bereikbaar, heeft mijn leven gered!

Zeker de spoedeisende hulp/hartafdeling is van levensbelang voor de regio Zutphen. Al 2x is er 
voor mijn man een ambulance gekomen om hem met spoed naar de eerste harthulp te brengen. 
Je moet er niet aan denken als er dan eerst nog naar Apeldoorn gereden moet worden. Het Gelre 
Ziekenhuis in Zutphen heeft een ZEER belangrijke functie in een grote regio!

Het is van belang om dicht bij geholpen te kunnen worden zo dat mensen je op kunnen 
komen zoeken wanneer je in het ziekenhuis ligt. Ik heb ook wel eens buiten zutphen in het 
ziekenhuis gelegen, kreeg dan geen bezoek (begrijpelijk) dat miste ik enorm. Moet er niet 
aan denken dat het er niet meer zou zijn! Elke keer naar Deventer of Apeldoorn is een hele 
onderneming. Zeker als je al ziek bent!
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Ik ben 2x langer opgenomen geweest in het ziekenhuis in Zutphen. Elke dag kwam minimaal
één van mijn kinderen op bezoek op de fiets. Ook mijn buurvrouw en buurjongen van 2 jaar
kwamen langs. Naar deze bezoekjes keek ik echt uit en zorgde er voor dat ik ondanks de
pijn en saaie momenten positief bleef. Dit kan dus echt niet als het ziekenhuis in een andere 
stad zit, dat is alleen mogelijk voor mensen met een auto en veel tijd, want op zo’n afstand 
kost een bezoekje zo een uur extra!
Ook hier heb ik ervaring mee gehad: ik was opgenomen in een ziekenhuis aan de andere 
kant van het land en heb toen een week lang geen bezoek gehad. Dat was een vervelende tijd 
en zal ik nooit vergeten.

In het verleden heb ik een paar weken op de IC gelegen met een vaatprobleem en recent nog 
acuut opgenomen voor diverse onderzoeken, fijn dat dat in Zutphen kon.

Urologie ++ orthopedie +. Nu kon ik op de fiets! Mocht ik spoedeisende hulp nodig hebben 
dan wil ik die wel heel graag in Zutphen. Andere ziekenhuizen moet ik met de auto.

Zonder het ziekenhuis dichtbij was ik te laat voor de bevalling van mijn dochter , ging heel 
snel. En met koliek aanval door galstenen had ik er niet aan moeten denken nog langer in 
auto moeten zitten.

ja goede ervaring. Voor een ander ziekenhuis heb ik geen vervoer

Ik heb goede ervaringen met diverse operaties en onderzoeken. Zeker goed geholpen en 
respectvol behandeld.

Alles is in Zutphen snel in werking gesteld zodat ik snel naar het AMC kon.

Het was geen spoedgeval of levensbedreigend, maar fijn dat het in de buurt kon!

Dreigend hartinfarct, goed afgelopen, erg vriendelijke medewerkers. Misschien was het dan 
niet goed afgelopen.

Zeer behulpzaam en goede verzorging. Het is altijd fijn een ziekenhuis in de buurt te hebben.

Goede zorg. Heb nooit problemen gehad. Iedere zieke moet gebruik kunnen maken van het 
dichtstbijzijnde ziekenhuis!

Ja fijn, goede begeleiding gezien bij vrienden. Zonder het ziekenhuis in Zutphen was er 
minder mogelijk geweest voor hun gezin. Nu konden ze samen zijn tijdens de moeilijke 
periode.

We zijn 2 jaar geleden voor onze dochter met epilepsie verhuisd naar Zutphen ivm 
onderwijs en veilige huisvesting. We hebben gezocht naar een huis dicht bij het ziekenhuis. 
Zodat als ze weer met de spoedeisende hulp opgehaald wordt, het niet te lang duurt. Het zou 
heel zuur zijn als het ziekenhuis verdwijnt.
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Tijdens de bevalling van mijn oudste zoon ben ik met persweeën naar het ziekenhuis gegaan 
omdat de hartslag van mijn zoon tijdens de weeën flink zakte, maar tussen de weeën ook 
niet meer normaal werd. We zijn toen heel snel naar het ziekenhuis gegaan. Wat op nog 
geen 3 minuten rijden van ons lag lag. Eenmaal binnen was onze zoon binnen 10 minuten 
geboren. Als we verder hadden moeten rijden weet ik niet of wij nu een mooie zoon van 16 
hadden gehad.

Geen bijzondere verhalen. Wel: Zelfredzaamheid. Ik kan nu zelfstandig naar het Gelre. 
Buiten de stadsgrenzen zou ik afhankelijk zijn van anderen. En nee, ik ben niet super oud of 
zo, zit in de leeftijdsklasse 40-50.

Ik ben in mijn leven een aantal keren opgenomen geweest. Het ziekenhuis Zutphen heeft 
mij heel goed ondersteund in de zorg die ik nodig had. Mijn man kon, omdat het ziekenhuis 
niet ver van ons huis was toch op bezoek komen. Daarnaast heeft mijn man een erg zwakke 
plek in zijn ader. Als de ader knapt of gaat lekken telt iedere seconde. Ik kan me voorstellen 
dat wanneer er geen eerste hulp meer is in Zutphen hij eerder geopereerd zou moeten 
worden. Het baart mij erg veel zorgen als de spoedeisende hulp uit Zutphen zou verdwijnen.

Vertrek van het ziekenhuis zou mijn leven enorm belasten. Doordat ik verschillende 
chronische klachten heb en geen eigen vervoer. Wij moeten dan verhuizen naar een een 
andere plaats omdat we hebben geen auto`s in de familie.

Begin dit jaar 9 weken in Gelre Zutphen gelegen. Alle lof voor de verzorging. Er is een 
duidelijk verschil te merken tussen kleinschalig (Zutphen) en de (te) grote ziekenhuizen in 
de omgeving. In Zutphen is nog sprake van vriendelijke, persoonlijke benadering.

Iedereen is aardig en ze helpen je goed. Zonder het ziekenhuis in Zutphen moet ik verder 
reizen. Ik vind dat iedereen hulp in de buurt moet krijgen.

Jazeker, ben altijd goed verzorgd en mijn moeder 3 jaar geleden ook. Zonder Zutphen had ik 
moeten uitwijken naar een ander ziekenhuis.

Ik heb goede ervaring met Zutphen. ik ben hartpatiënt en sta onder controle van de 
cardioloog, ik had een ontsteking aan de dunne darm door een operatie is de ontsteking 
verwijderd met zeer goed gevolg. In 2020 is mijn galblaas verwijderd en voel mij goed.

Vroeger moest ik vaak naar het ziekenhuis en ik heb in Zutphen alle hulp gekregen die ik 
nodig had. Er gebeuren in Zutphen best wel veel dingen, ook omdat er veel ouderen wonen. 
Ik had longkanker en heb in Zutphen een hele fijne longarts en chirurg gehad. Bij de longarts 
loop ik nog steeds. Een hele fijne arts.

Zonder het ziekenhuis in Zutphen had ik niet zo vaak op bezoek kunnen gaan en afscheid 
kunnen nemen.

Mijn zoon heeft zeker waardevolle ervaringen en ikzelf jaren geleden ook. Er kan meer 
schade ontstaan als je langer onderweg bent.

Altijd lieve mensen als ik er was. Het is fijn dat er altijd een ziekenhuis om de hoek is.
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S avonds pols gebroken op fiets. Ik heb geen auto dus moest ik met de fiets naar SEH. Geen idee 
hoe ik ‘s avonds laat in Deventer had moeten komen. Ik had dan een ambulance moeten bellen.

Zutphen heeft een regiofunctie. Daar ben ik heel blij mee. Een vriendin van me heeft kanker, 
zij is en wordt heel goed geholpen. Kleinschalig is fijn, kon altijd bellen en de lijntjes zijn 
kort. Vroeger veel met de kinderen naar het ziekenhuis geweest, makkelijk dichtbij.
Drie dochters geboren in het ziekenhuis. Jongste dochter na de geboorte 3 weken in 
ziekenhuis gelegen. Was heel fijn dat het zo dichtbij was.

Diverse goede bevindingen. Geboorte 2x Kids meerdere malen op de SEH geweest. Bevalling 
was een stuk vervelender verlopen zonder het ziekenhuis dichtbij.

Het zou onverantwoord zijn als “men” besluit om dit ziekenhuis te sluiten. Afgezien van 
mijn eigen “gebruik” is het natuurlijk van de zotte dat we zoveel meer afstand moeten 
overbruggen om in een ander ziekenhuis geholpen te worden. Niet iedereen heeft eigen 
vervoer en we zijn toch een streekziekenhuis? Je zult in een dorp wonen waar 1x per uur een 
bus gaat… en vergeet dan ook de bezoekuren voor de opgenomen patiënten niet!

Ja goede ervaring in Zutphen, mijn vriendin moest plots naar de spoedhulp ‘s avonds, ze kon 
snel terecht en is goed geholpen. Zonder Zutphen hadden we naar Apeldoorn gemoeten. 
Dit keer was het vals alarm, als het wel ernstig was geweest dan weet ik niet wat de gevolgen 
zouden zijn geweest.

Ja, afgelopen februari ben ik heel goed geholpen in Zutphen na een ongeval en de geboorte 
van onze zoon toen mijn vrouw voor complicatie naar het ziekenhuis moest. Zonder een 
ziekenhuis in Zutphen is het lastig, je moet verder reizen, meer stress!

In mijn 76 jaar vaak genoeg gebruik gemaakt van het Ziekenhuis. Blij dat het dichtbij is.

Behandeling in het ziekenhuis dicht bij, toen ik met ademhalingsklachten opgenomen 
moest worden. Zonder Zutphen had ik naar Apeldoorn gemoeten. Veel verder weg.

Iemand dichtbij had een vinger losgescheurd. Dan is het ziekenhuis dichtbij heel fijn! 
Waarschijnlijk was hij anders zijn vinger kwijt geraakt

Afgelopen december is onze dochter geboren in het ziekenhuis op het geboortecentrum. 
Door ‘stormweeën’ hadden we het op een andere plek niet gered!

Een stad als Zutphen en alle omliggende dorpen hebben gewoon een ziekenhuis nodig, waar 
men goed en professioneel worden geholpen en waar je nog als mens wordt behandeld en 
niet als een nummer.

SEH nodig gehad na auto-ongeval, dichtbij huis en goed opgevangen. Na 37 wk zwanger na 
IVF en onder controle wegens stuitligging was ziekenhuisbevalling nodig. Een ziekenhuis 
dichtbij is dan waardevol! Een ander ziekenhuis met langere reistijd had mogelijk gezorgd 
voor letsel, helemaal als de ambulance nodig voor de bevalling begint die medische 
begeleiding vergt.
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Galblaasoperatie en spataderoperatie gehad.

Met heel veel pijn ‘s nachts door de buurvrouw naar het ziekenhuis gebracht. Ik was heel erg 
blij dat het ziekenhuis zo dicht bij was. Ik werd daar snel van de pijn verlost (Galblaas). Heb 
geen familie hier maar wel veel vrienden zonder auto. Omdat het ziekenhuis dichtbij is kon 
ik toch bezoek krijgen. Het ziekenhuis moet gewoon blijven.

Er werd verteld hoe alles werkt. Hoe prettig is dat dit uitgelegd wordt. Ik weet niet hoe het 
zou zijn afgelopen als ik met hartproblemen naar een ander ziekenhuis had gemoeten. Ik 
heb hartfalen en een pacemaker met 3 ondersteunende functies, die worden ieder half jaar 
gecontroleerd. Ik kan in Zutphen op de fiets. Anders moet ik met openbaar vervoer.

Het was prettig dat ik hiervoor dicht bij huis terecht kon. Fietsen kan ik niet meer, maar nog 
wel kleine stukjes autorijden. Voor andere ziekenhuizen zou ik afhankelijk zijn van een taxi. 
Dat is veel duurder.

Altijd goed en snel behandeld. De afhankelijkheid als ik naar een ander ziekenhuis moet is 
veel groter. Kan niet zelf met openbaar vervoer. Hoge kosten. Ik wil graag zelfstandig zijn. 
kan alleen met automaatje naar ziekenhuis.

Dit ziekenhuis heeft bijna alle voorzieningen, goede specialisten. Redelijke wachttijden en is 
vanuit Dieren in korte tijd bereikbaar.

Ik ben sinds 2012 al verschillende malen opgenomen geweest vanwege Non- Hodskin 
Lymfoom. Ook twee keer op de S.E.H. beland vanwege een herseninfarct. Toen onder 
controle gebleven van de Neuroloog. Heden ten dage elk half jaar onder controle bij de 
Internist Hematoloog Oncoloog Dr. L. Strobbe, omdat mijn lymfklier kanker recidief is. Ook 
bij de Longarts Dr. M. Goossen elk jaar vanwege mijn C.O.P.D.

Goede verzorging, prima specialisten en snelle behandelingen. Kortste aanrijtijd van alle 
ziekenhuizen hier in de omgeving!

Zonder een ziekenhuis in Zutphen had mijn echtgenoot het niet gehaald en was overleden.

Met vermoedelijke hartklachten konden we zelf naar de spoedeisende hulp rijden. Een
langere afstand had met een ambulance gemoeten.

Ben blij voor controle van mijn borstkanker naar zutphen te kunnen. Zou anders naar
Apeldoorn moeten.

Als 5 jaar geleden er geen volwaardig ziekenhuis er was geweest had mijn moeder het niet 
overleefd. Zij was net herstellende van een longkankeroperatie die 2 weken ervoor was 
uitgevoerd. Ze kreeg hoofdpijn, reageerde verward en kreeg krachtverlies. Dit leek op een 
beroerte. 112 werd gebeld en ze werd naar de SEH gebracht. Ze kon niet vertellen wat er 
aan de hand was, gilde het soms uit van de pijn. Na diverse onderzoeken kwam eruit dat ze 
epileptische aanvallen had als gevolg van beginnende dementie. Ze kan haar verhaal niet 
meer vertellen, want inmiddels is ze overleden.
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Helaas lig ik geregeld in het ziekenhuis op de longafdeling omdat ik al van kleins af aan 
longproblemen heb. Allebei mijn kinderen hebben beperkingen en weten de weg naar het 
ziekenhuis en komen dan gezellig bij mij op visite. Mijn man werkt als koerier en komt in 
overleg met de verpleging soms even als hij af moet leveren in het ziekenhuis en na werktijd 
komt hij even op visite bij mij.Als het ziekenhuis weg gaat en ik kom er te liggen kunnen 
mijn kinderen en mijn man niet meer komen, en houdt dat voor mij in dat ik mijn man en 
kinderen door de weeks niet zie.😢.

Ik heb niet echt een verhaal, wij zijn al wat ouder en rijden niet zo graag meer met de 
auto, dat zal in de toekomst alleen maar moeizamer worden. Zutphen is nog goed te doen 
voor ons, het is heel bekend allemaal. Naar Apeldoorn zal er al gauw een chauffeur mee 
moeten, die wij niet hebben. Sluiting ook deels, van het Gelre Zutphen tast ons aan in onze 
zelfstandigheid. Dat zal bij veel ouderen zo zijn.

Ik had een aantal jaren geleden een navelbreuk en moet er niet aan denken dat ik naar een 
ander ziekenhuis moest rijden met die pij. De ambulance wilde niet komen dus moest ik er zelf 
heen. Ik was ook heel blij dat ik voor behandeling van lymf-klier kanker voor de chemokuur 
dicht bij huis terecht kon. Reizen na een chemokuur is namelijk helemaal niet prettig.

Afgelopen november ben ik opgehaald door ambulance en politie, waarbij de telefoniste 
met me bleef praten en geruststelde. Als het langer had geduurd om naar een andere stad te 
moeten, had ik het niet overleefd. Ik denk dat er veel mensen overlijden als er geen opvang 
meer zal zijn. Ik ben vaak met de ambulance opgehaald en heb vaak in het ziekenhuis 
gelegen. Het zou een ramp zijn, als ik hier in Zutphen dit niet meer kan.

Omdat ik van de trap viel en niet mocht reizen. Was het heel prettig om een ziekenhuis 
dichtbij te hebben.

Het kleinschalige van dit ziekenhuis ervaren we als zeer positief. Veel meer steun en 
betrokkenheid door de intimiteit. Het heeft ons zeer geholpen met het verwerken van de 
geboorte van ons kindje met downsyndroom. In Apeldoorn is dit veel zakelijker. Omdat we 
wekelijks met het kindje naar het ziekenhuis moesten zou verder weg een enorme stress en 
veel reistijd hebben gevergd, wat we echt niet aan hadden gekund.

Supersnel geholpen toen dat hard nodig was. Anders had ik met het openbaar vervoer naar 
een ander ziekenhuis gemoeten. Dat terwijl het zo slecht ging.

Goede ervaring . Met dochter van vriendin op de SEH geweest met 3e graads brandwonden. 
Heel goed geholpen. Ook bij bevalling en meerdere andere dingen altijd goed geholpen en 
fijn dat het dichtbij is

Geboorte dochter. Door complicaties bij de thuisbevalling moesten we snel naar het 
ziekenhuis. Daar is ze geboren en moest nog een nacht naar de Intensive Care. Omdat het 
allemaal dichtbij was is alles gelukkig goed verlopen. Als ik verder weg had gemoeten was 
dat waarschijnlijk niet goed afgelopen.

Met sirene en zwaailicht partner naar het ziekenhuis: hersenstam infarct. Was het niet zo 
dicht bij geweest dan zou er permanente schade zijn of zou het fataal zijn afgelopen

Mijn man heeft leukemie en krijgt chemo injecties. Ik kan de reistijd naar een ander 
ziekenhuis niet overzien. De behandeling is goed. Ik ben blij met het Zutphense ziekenhuis.
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Heel goede ervaringen. Het zou heel ernstig zijn als er geen ziekenhuis meer in Zutphen zou 
zijn. Zeker als je afhankelijk bent van openbaar vervoer of fiets.

Huisartsenpost is goed bereikbaar en binnen normale reisafstand. Ik heb geen rijbewijs en 
woon alleen. Ik kan dan ‘s-nachts het ziekenhuis niet bereiken wanneer ik naar een ander 
ziekenhuis moet.

Door hartklachten werd ik doorverwezen naar het ziekenhuis. Omdat het zo druk was, 
waren er geen ambulances beschikbaar en moest mijn zoon me naar het ziekenhuis 
brengen. Wat nu als we hiervoor naar Apeldoorn hadden moeten gaan.

Het is een zeer fijn ziekenhuis. Prima zorg en kleinschalig. Ik was erg ziek en daarom fijn dat 
het zo dichtbij was

Mijn man kreeg plotseling een epileptische aanval en werd met spoed naar het ziekenhuis 
gebracht. Hadden we naar een ander ziekenhuis gemoeten dan weet ik niet hoe het 
afgelopen was!

Mijn man heeft veel gebruik moeten maken van het ziekenhuis in Zutphen (kanker). Ik werk 
bij veel ouderen die ook veel gebruik moeten maken van het ziekenhuis en zij zouden niet 
weten waar zij heen moeten als het ziekenhuis er niet meer zou zijn.

Mijn man is na een kort ziekbed overleden. De gesprekken waren altijd emotioneel maar ze 
hebben altijd tijd en aandacht gegeven. Ook in geval van mijn man een goede samenwerking 
met Zwolle.

Ik had een acute blindedarmontsteking en werd vlot geholpen na doorverwijzing van mijn 
huisarts. Op een enkeling na was het personeel ontzettend lief en behulpzaam. Ik ben 
iemand die snel zenuwachtig is en was onlangs pas mijn moeder verloren en het personeel 
was zo begripvol!

Dan had ik met een elleboog uit de kom met verschrikkelijk veel pijn naar Apeldoorn of 
Deventer gemoeten

Ja onze zoon heeft 2 keer een grote epilepsie aanval gehad ... was daardoor niet meer bij kennis. 
Was fijn dat hij snel per ambulance op spoedeisende hulp gebracht kon worden. Wij zijn 
bewust hier blijven wonen (dichtbij het ziekenhuis) vanwege zijn moeilijk instelbare epilepsie

Met kinderen wil je snel geholpen worden. Ik had er niet aan moeten denken langer dan 
5 minuten met een gewond of benauwd kind in de auto te moeten zitten of erger op een 
ambulance te moeten wachten.

Ik zou niet weten hoe ik in Apeldoorn had moeten komen. Als alleenstaande moeder ben ik 
de enige die kan rijden.

Gebroken pols, amandelen, buisjes, moedervlek weghalen. Familielid met kanker... 
bloedtransfusies. Familielid met een hartaanval... moet er niet aan denken om buiten 
Zutphen te moeten gaan. Zowel voor de behandeling als op visite gaan zou de reistijd het 
leven heel ingewikkeld maken.
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Als je frequent naar het ziekenhuis moet en telkens een eind moet rijden, dan is dat duur, 
maar ook milieubelastend. Bovendien op oudere leeftijd steeds moeilijker en afhankelijk van 
anderen.

Niet perse voor mijzelf. Wel voor bewoners op mijn werkplek, zij moeten geregeld naar 
het ziekenhuis. Logistiek -als we naar een ander ziekenhuis moeten - onhandig vanwege 
bezetting op de werkplek. Er moet altijd personeel aanwezig zijn. Bijkomend is dat de artsen 
onze bewoners goed kennen en ook hun vertrouwen hebben.

Geen acute zorg, maar wel heel prettig om binnen 10 minuten de zorg te krijgen die ik op dat 
moment nodig had.

Ik heb geen waardevolle ervaring, maar ik vind het wel waardevol dat we een ziekenhuis 
hebben waarmee we met alles er heen kunnen gaan

Ja, heel waardevol dan zou ik naar Apeldoorn of deventer moeten en ik heb geen auto ben 
afhankelijk van de fiets

Het cardioloog is in Zutphen dat is voor mijn moeder 91 goed te doen. Deventer of 
Apeldoorn is te ver.

Na de bevalling van onze zoon moest mijn vrouw snel naar een ziekenhuis. Naar Deventer of 
Apeldoorn had ze niet overleefd.

Dan had ik veel meer moeten reizen en kon ik niet op de fiets

Hartproblemen. Zou dan naar Arnhem moeten rijden denk ik.

Volgens mij zou ik veel langer in onzekerheid hebben gezeten, wat stressvol geweest zou 
zijn.

Goede ervaring Elke dag heen en weer naar het ziekenhuis. Als ik naar een ander ziekenhuis 
zou moeten is dat onmogelijk

geboorte kind Zou het heel erg vinden als het ziekenhuis zou sluiten. Door langere reistijd 
kunnen er extra problemen ontstaan

Heel fijn dat het zo dichtbij is. Ik hoor alleen maar goede verhalen. Dan zou ik veel verder 
moeten rijden met pijn

Positief. Laagdrempelig Veel langer onderweg naar ander ziekenhuis

Ik ervaar Gelre Zutphen als een mensgericht, laagdrempelig en fijn ziekenhuis met een 
wezenlijke maatschappelijke functie binnen Zutphen en de Achterhoek

Nare val met spoed naar ziekenhuis Extra schade door lange afstand
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Het zou op sommige momenten spannend geworden kunnen zijn.

Snel en goed geholpen Ander ziekenhuis geen bezoek en aanspraak

Mooi ziekenhuis, vriendelijke uitstraling/gevoel. Voor levensbedreigende situaties is een 
ander ziekenhuis te ver.

Mijn moeder is 2 keer opgenomen voor een levensbedreigende ziekte Als ze verder weg had 
gemoeten was haar situatie vele malen erger geweest

Na een ongeluk kon ik heel snel in het ziekenhuis zijn en direct geopereerd worden. Was dat 
niet het geval geweest dan was ik mijn voet verloren.

Ik moest erg snel naar het ziekenhuis. Anders ging ik dood

Zeker waardevol ervaringen. Dat betekent dat de bereikbaarheid van een ander ziekenhuis 
voor ons oudere mensen veel moeilijker is.

Nee, geen waardevolle ervaring, wil er zo snel mogelijk weer uit. Wel goed dat het er is en 
goed behandeld. Voor Deventer en Apeldoorn waren er dan vervoersproblemen en bezoek 
problemen.

geboorte dochter. Spoedeisende hulp is fijn dat je daar 24/7 altijd terecht kunt.

Bij mij is bij toeval door de kno arts een gezwel in de schildklier ontdekt. Dit bleek kanker. 
Alles ging zo snel. Van Kno arts naar internist, van internist naar chirurg en 2 weken 
later al geopereerd en is mijn schildklier verwijderd. Doordat alles in dit ziekenhuis werd 
afgehandeld was ik na 3 weken klaar! Echt geweldig.

Goede bereikbaarheid vanuit Dieren. Deskundigen op verschillende onderdelen Service en 
klantvriendelijk

Had een noodsituatie. Blij dat er een ziekenhuis om de hoek is. Helemaal toen ik geen 
vervoer had

Als patiënt bezoeker kom ik regelmatig in dit ziekenhuis Als ik verder weg moest zou ik veel 
minder bij mijn bekenden op bezoek kunnen

Ziekenhuis opname van baby. 5,5 week in RS ruimte Naar een ander ziekenhuis hadden we 
langer moeten rijden

Maken veel gebruik van het ziekenhuis in Zutphen en het is voor ons ondenkbaar als dat 
niet meer zou kunnen. Het mag niet gebeuren dat dit ziekenhuis sluit.

Het is fijn om in nood een ziekenhuis in de buurt te hebben, ook met familieleden die er voor 
langere tijden liggen met het visite... nu kun je nog met de fiets etc. Niet iedereen kan autorijden
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Zutphen en omstreken hebben voldoende inwoners die zorg nodig hebben,en geen zorg 
waarvoor je minstens 40 min moet rijden

Ik heb een hele goede ervaring in het ziekenhuis gehad. Als het ziekenhuis in Zutphen er 
niet was geweest, was het misgegaan.

goed ziekenhuis Als ik ergens anders naar toe zou moeten was ik niet zo snel gegaan

Ik ben in 2012 in zutphen geopereerd ivm borst kanker Van de diagnose tot de laatste 
controle heb ik als zeer prettig ervaren. Allemaal kundige fijne mensen waarmee ik in 
aanraking kwam! Kortom,ik kwam in een warm bad!

Hartrevalidatie was erg prettig en dichtbij huis. Vorig jaar had ik een psychische crisissituatie. 
Gelukkig was er midden in de nacht een psycholoog en een psychiater die me opvingen.

We konden snel naar het ziekenhuis nadat ons kind na een ongeluk niet goed kon ademen. 
We werden snel, professioneel en vriendelijk geholpen. Daarna met ambulance gebracht 
naar Nijmegen naar de IC. Zonder ziekenhuis in Zutphen waren we misschien niet op tijd 
geholpen.

Ik heb het goed gehad in het ziekenhuis. Ervaring gehad met hersenbloeding en dubbele 
longontsteking. Dit ziekenhuis moet blijven!

Weekend spoedbehandeling geregeld. Spoedeisende hulp moet in Zutphen blijven Vooral 
niet weg

Adequate diagnose en behandeling. Kort geleden na een val naar spoedeisende hulp 
geweest. Zou erg vervelend zijn geweest, als ik niet naar Spittaal in Zutphen had gekund.

Ik vind vooral de afstand een bezwaar. Dan kan er van alles mis gaan.

Ja, altijd vriendelijk en netjes geholpen. Met zwangerschapsvergiftiging heel snel en goed 
behandeld.

In de 30 jaar dat ik hier woon altijd goed geholpen. Ziekenhuis ver weg zou knudde zijn. Zou 
veel tijd kosten wat de toestand kan verslechteren

Mijn kinderen zijn er geboren en ik ben een paar keer geopereerd. Altijd goede zorgen en 
begeleiding. In een stad als Zutphen hoort gewoon een ziekenhuis te zijn.

Fijn dat het zo dichtbij is. Al veel mensen gezien die daar gebruik van moeten maken. Maakt 
Zutphen juist belangrijk als woonplaats. Heel stressvol als je verder weg moet

Ik zat in herseninfarct en 230 bloeddruk. Met grote spoed opgenomen. Bijna 3 weken 
ziekenzorg in Gelre. Vervolgens 6 maanden revalidatie. Was de reistijd langer geweest, dan 
had ik deze regels niet meer kunnen schrijven. Ik ben dankbaar dat ik in Gelre Zutphen ben 
geholpen en zo geweldig ben opgevangen.
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Moet gewoon blijven. Alles veel te ver weg voor zoveel afspraken

De geboorte van onze kinderen. Veel meer tijd kwijt aan reizen naar een ander ziekenhuis. 
Dat kan fataal zijn

Zonder ziekenhuis in Zutphen had ik veel langer moeten wachten

Ja, een prettig ziekenhuis. Het zou zeer vervelend zijn geen ziekenhuis te hebben in je eigen 
woonplaats

Gewoon altijd goede zorgen en snel geholpen. De ambulance was er snel vanwege knie uit de kom

Goede ervaring na longembolie. Ben goed geholpen. Prima specialisten. Zonder 
spoedeisende hulp in Zutphen zou ik minimaal een uur langer gecrepeerd van de pijn 
hebben

meerdere goede ervaringen. Door er in korte tijd te kunnen zijn, is het levensreddend. 
Andere ziekenhuizen zijn te ver weg. Het gaat levens kosten bij sluiting

Met spoed naar ziekenhuis gegaan..hartkatheterisatie in Zutphen en daarna een stent 
geplaatst in Zwolle. Het snelle kunnen optreden in Zutphen heeft mijn leven gered.

Goede verzorging na knie operatie. Zutphen moet blijven. Ik heb geen vervoer en moet dan 
te ver reizen.

Goede begeleiding en zorg tijdens blinde darm ontsteking. Bij verder reizen zou dit ernstige 
complicatie hebben gegeven.

Epileptische aanval dochter. Ambulance was snel aanwezig. Misschien hersenschade als ze
verder weg had gemoeten

Mijn verloofde is meerdere keren met ernstige darmklachten met de ambulance opgehaald. 
Erg fijn als je midden in de nacht snel bij je geliefde kunt zijn. Een ziekenhuis verder weg zou 
als gevolg hebben dat ik veel geld kwijt zou zijn aan reizen en kinderopvang.

Na hartinfarct heel goed behandeld in ziekenhuis Zutphen. Indien er geen ziekenhuis in 
Zutphen was geweest, zou ik met spoed naar Arnhem of Apeldoorn zijn vervoerd, met alle 
gevolgen van dien.

Snelle en goede vlotte hulp gehad. Als het niet in Zutphen was geweest, was er onnodig 
bloedverlies of een heftiger afloop geweest.

Het kost zeer veel tijd voor mij en evt chauffeur wanneer het ziekenhuis buiten Zutphen is.



21

GELRE ZIEKENHUIS ZUTPHEN

Door snelle hulp van het ziekenhuis in Zutphen is mijn moeder die doof is, in een keer 
geholpen waar bij anderen problemen waren. Zonder volwaardig ziekenhuis in Zutphen 
wordt het voor ons heel lastig, vooral door het fijne contact wat wij hebben, wordt dit lastig 
ergens anders te krijgen.

Breuk elleboog, snel behandeld. Anders veel verder weg. Ken het ziekenhuis door meerdere 
behandelingen, goede ervaring

Wordt altijd goed geholpen. Uitwijken naar Deventer zou een probleem zijn

Na een ferme val over de kinderkopjes in Zutphen lag ik al snel, per ambulance, in het 
ziekenhuis met een grote hoofdwond, veel bloedverlies en met vele glassplinters (bril kapot) 
in mijn gezicht op de spoedeisende hulp, waar ik met goede zorg ben geholpen. Litteken 
blijft, maar de hulp zal ik niet vergeten. Ik ben dankbaar dat de spoedeisende hulp zo 
dichtbij is. Ik ben al 13 jaar vrijwilliger in Sint Elisabeth en woon hier 7 jaar. Ik zie dagelijks 
hoe veel bewoners bang zijn en moeite hebben met hulp in andere ziekenhuizen buiten 
Zutphen. Vanwege vervoer en bereikbaarheid.

Ik kwam voor de bevalling van mijn dochter. Ik moest het ineens rustig aan doen en het 
ging niet zo goed met mij en m’n kind. Het resulteerde uiteindelijk in een keizersnede. De 
keizersnede kwam net op tijd, anders was mijn dochter er misschien niet geweest.

Zelf gewerkt in het Spittaal. Ik ben altijd met goede zorg geholpen. Koffie krijg je altijd. 
Prettige gesprekken. Veel aandacht. Als het ziekenhuis er niet was geweest, had ik hier niet 
gezeten. In ziekenhuis in Zutphen nemen zij altijd direct actie. Snel op de OK. En ook daar 
direct een warme deken en aandacht.

Ben bij alles altijd uitstekend geholpen. Omdat ik slecht ter been ben moet ik met een taxi. 
Verder reizen betekent meer kosten.

Als ik niet in Zutphen was geholpen, dan zou ik waarschijnlijk gedeeltelijk verlamd zijn 
geraakt.

Ik had een miskraam met heel veel bloedverlies en moest toen zsm naar het ziekenhuis.

Mijn man is twee keer met spoed naar de SEH gegaan en direct opgenomen. Gelukkig was 
het ziekenhuis (vanuit Lochem) goed en snel bereikbaar.

Zonder een regioziekenhuis als Gelre Zutphen gaan er slachtoffers vallen. Want, waar gaan 
‘we’ dán naar toe bij dringende SEH? Eerst 20 km reizen naar Apeldoorn, Doetinchem of 
Deventer? Waarom wordt alles aan het financiële plaatje opgehangen. Want waarom anders 
wil men delen van de zorg overhevelen of zelfs sluiten. Wegens medische omstandigheden 
(veel pech) moest ik in één jaar 120 x naar zorgverleners waarvan méér dan de helft daarvan 
naar Gelre Zutphen. Je loopt als patiënt leeg op de reiskosten naar andere ziekenhuizen, 
maar het belangrijkste is dat je de hulp niet kan bereiken vanwege afstand. Het zorgsysteem 
is te ver doorgeschoten. Geld is het enige wat nog telt.

Ik moest met mijn zoon naar spoedeisende hulp.. Ik heb geen auto, dus op de fiets. Er wordt 
goed naar je geluisterd
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Wel goede ervaring met verzorging. Heel erg lastig als ik ver weg moet

Het is voor ons en alle inwoners van Zutphen heel belangrijk dat het ziekenhuis in Zutphen blijft.

Kanker operatie, 3xorthopedie etc.

Spoedkeizersnede afgelopen januari gehad.

Klein, overzichtelijk, intiem qua sfeer, dichtbij en vertrouwen

Zeer vakkundige mensen

Altijd zeer goed geholpen. Zutphen moet gewoon blijven omdat dat nodig is

Ja, goed geholpen

Geen ervaring

Bij Alle operaties goede zorgen en fijne ervaring

Allemaal goede ervaringen.

Heb wel goede ervaring met dit ziekenhuis

nee geen ervaring

Gedrag kind veel slechter

goede ervaring

Mijn Oma is er altijd goed geholpen

prima

goede ervaringen

geen ervaring

Ja, ligt op route naar mijn werk

Prima geholpen door DR Slayton in dit ziekenhuis
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Nieuwe heupen, doorverwijzing audiologisch centrum

Heel fijn geholpen. Kinderen met gebroken botten en schouders uit de kom.

Goede ervaring. Ik heb 40 jaar in het ziekenhuis gewerkt

10 jaar geleden met bacterie in het ziekenhuis gelegen 7 weken lang. Prima behandeling

Bij een redelijk heftig onderzoek blijft ruimte voor menselijkheid. In spoedgevallen adequaat 
geholpen.

Regelmatig met zieke man geweest. Belangrijkste is het gevoel dat hulp dichtbij is. Dat kan 
van levensbelang zijn.

Ziekenwagen was binnen 15 minuten ter plekke. Als opname ivm TIA te lang duurt, kunnen 
de gevolgen ernstig zijn.

Door de kleinschaligheid wordt je als mens gezien. Goede zorg dichtbij huis is zeer 
waardevol. Ook een spoedeisende hulp in de buurt is van levensbelang als haast geboden is.

fijne ervaring

Ja, altijd goed geholpen.

Ik ben geboren in dit ziekenhuis. Verder goede ervaring

Verder weg niet prettig

Altijd goed en positief ontvangen, prettig dichtbij. Verder weg moeten niet prettig

Ik ben correct, vriendelijk en behulpzaam behandeld

Zorgvuldige ontvangst bij ingang ivm Corona. Spoedeisende hulp adequaat en snel. Goede
specialist

Liefdevol personeel, echt geweldig, ook de keuken

Goede service van KNO

Zelf een bijna-dood ervaring gehad. Daarnaast twee horeca medewerkers erheen gebracht 
(in vingers gesneden) tijdens mijn werk.

Goede operatie
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Ik werd altijd fijn geholpen in het ziekenhuis in Zutphen. Zeer fijn dat er verschil van 
afdelingen zijn, waardoor ik niet genoodzaakt ben om elders zorg te halen.

Ik werd met ernstige darmklachten na een dag naar Apeldoorn gestuurd. Op dat moment 
was het voor mij al niet volwaardig.

Iedere keer als ik bij bovengenoemde geweest ben was ik blij dat ik in Zutphen terecht kon

Ja hele goede doctoren , en hele goede ervaring.

Het zou toch goed afgelopen zijn

geboorte van mijn twee kinderen

Zeer moeizaam en slopend

Moet gewoon blijven

Onnodig lang pijn hebben

Jazeker, heel goed en kundig geholpen!!!

Goede ervaring met de polikliniek

Jaarlijkse controle. Wat ik vooral belangrijk vind is dat ik bij een spoedgeval snel in een
ziekenhuis terecht kan.

Met mijn brokkenpiloten van kinderen in het verleden van de Spoedeisende Hulp gebruik
gemaakt

Geen lange wachttijden voor afspraak kno arts

Zeker positief

Zoveel waarde

Ja.goede zorg t.a.v patiënten

niet te bewijzen, maar ..........kritisch

Goede ervaring Fijn ziekenhuis
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Gewoon alles

Prima verzorging door alle personeelsleden

Ja. Op 26 november 1996 ging ik naar het ziekenhuis voor een echografie met punctie van  
de prostaat. Op 27 november reed ik met de fiets vanaf Warnsveld om 7.30 uur i.v.m. mijn 
werk in Emmen naar het station in Zutphen. In de loop van de morgen voelde ik mij steeds 
beroerder worden. Daarom vertrok ik om 14.00 uur uit Emmen met de trein naar Zutphen. 
Tijdens het overstappen in Zwolle kon ik nog net mijn vrouw bellen om te zeggen dat het 
niet goed ging met mij en vroeg haar om mij van het station te Zutphen op te halen. Ik 
voelde dat ik niet meer met de fiets naar huis kon rijden. Mijn vrouw haalde mij op en zag 
dat ik er lijkbleek uitzag. Daarom reed zij direct met mij naar het ziekenhuis Het Nieuwe 
Spittaal in Zutphen. Vanuit de auto werd ik in een rolstoel gezet en kwam op de eerste Hulp 
en raakte  buiten bewustzijn. Mijn vrouw vertelde dat op 26 november een punctie van

Goede ervaring

Helaas is zutphen een heel slecht ziekenhuis. Er worden teveel fouten gemaakt bij complexe 
indicaties.

Spoedeisende hulp 1 keer acute blinde darm(breuk), 1 keer longembolie, 1 keer 
spoedoperatie darmkanker

Twee maal per jaar naar de oogarts i.v.m. oogprobleem. Fantastische oogarts

Zeer waardevol

Alles heel goed. Prima behandeling. Voor al onze inwoners en voor de omliggende plaatsen 
moet Zutphen blijven.

Dan was de bevalling waarschijnlijk niet goed gegaan

Mijn man heeft verschillende keren in het ziekenhuis gelegen. Goede verzorging en 
begeleiding

Ik heb hartoperatie gehad. De verpleging was prima. Daarom moet het blijven.

Twee jaar geleden nierstenen verwijderd en blaas-onderzoek

Geweldig fijn ziekenhuis!

Ervaringen zijn er goed.

Word altijd goed en vriendelijk geholpen
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Altijd tevreden geweest

Kinderarts neemt de tijd voor een gedegen analyse

Tia gehad

Na een ongeval met ernstige gevolgen voor mijn enkel ben ik direct en adequaat geholpen 
om mijn voet en enkel te redden.

Het is gewoon fijn om een goed ziekenhuis in de buurt te hebben

Altijd prima behandeling en correcte zorg

Goede oogbehandeling

Het wordt wekelijks reizen, ivm consulten

Erg goede ervaring

Kijk alleen eens naar de reistijd en de aanrijtijd van de ambulance

Het ziekenhuis in Zutphen is waardevol voor mij

Voor mijzelf naar spoedeisende hulp. Personeel heel behulpzaam. Er wordt goed met je 
overlegd en goed naar je geluisterd

Heel veel goede artsen en verpleegkundigen. Zeer meelevend. Ben diabetes patiënt, long en 
hart. Overal veel aandacht

Altijd aandacht voor de patiënt

Ja, ik heb waardevolle ervaring. Daar ik met enig regelmaat voor onderzoek en controle moet 
zou het heel vervelend worden als ik verder weg moet.. Zutphen is een grote stad omringt 
door vele dorpjes, doordat ze gebruik van het ziekenhuis kunnen maken, is menig leven 
gered en baby’s geboren in veiligheid.
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ZOETERMEER DE VERHALEN

3 jaar geleden een zwaar hartinfarct gehad in het stadshart. Ik wilde geen ambulance bellen 
omdat het Langeland dichterbij is. Nadat mijn vrouw belde met de huisarts mochten wij 
alsnog niet het Stadshart uit en had ik 45 minuten op de grond gewacht op een ambulance… 
uiteindelijk wel naar het Westeinde gebracht omdat het Langeland niet de juiste middelen 
had mij te helpen, dit zegt iets over het ziekenhuis en de gebreken daarvan maar ik weet 
zeker dat als ik zelf niet op de ambulance gewacht had ik in ieder geval al goede hulp kon 
ontvangen vanuit de spoedeisendehulp van het ziekenhuis ipv 45 minuten wachten op een 
ambulance.

Aan het begin van de COVID periode heb ik iemand zelf naar de SEH moeten brengen. 
Diegene bleek later ook COVID te hebben en heeft toen 6 dagen in het ziekenhuis gelegen 
(geen ic). Gelukkig was dit binnen Zoetermeer en dus maar 10 min rijden, rijden naar het 
groene hart, LUMC of haagse ziekenhuizen had verschrikkelijk geweest.

aardige dokters

Afd. Cardiologie. Vriendelijk artsen en hoofdverpleegkundige.

Afgelopen jaar is mijn dochter geboren en is daarna in het ziekenhuis terecht gekomen. Vol 
liefde zijn we daar geholpen en heb ik daar 2 weken naast haar gelegen. Door Corona waren 
er restricties qua bezoek. Hierdoor kon mijn zoon niet naar zijn pasgeboren zusje. Elke dag 
kon hij even zwaaien en is er zelfs een mogelijkheid geweest dat ik even met hem kon zijn.

Zorg gaat veel verder dan de persoon die ziek is en daar zorgt het personeel van het Lange 
Land ook voor. Ze nemen de tijd om je te helpen en ze zorgen ervoor dat bepaalde dingen 
mogelijk zijn binnen de regels. Het personeel dat wij de afgelopen jaren voorbij hebben zien 
komen stond er helemaal klaar voor. Ze doen het zo efficiënt en kosten besparend mogelijk. 
Ze geven alleen middelen uit wanneer dat echt nodig is. Geen verspilling. Geen onnodige 
declaraties. Enkel heel veel zorg, liefde en hart voor de patiënt.

Alle 3 de afdelingen geweldig geholpen.

Als je veel pijn hebt gerustgesteld worden door een medewerker. Dat geeft veel vertrouwen. 
Niet te lange wachtlijsten, vrij snel aan de beurt en geen gedoe om het ziekenhuis te 
bereiken. Ik zou er niet aan moeten denken om eerst met openbaar vervoer naar een 
ziekenhuis in de regio te moeten als je veel pijn hebt. Ik denk dat ik dan gewoon een 
ambulance liet komen. Vreselijk om dan maar te moeten wachten wanneer de ambulance 
komt. En of het komt. Dit zou zeer veel stress bij mij hebben opgeleverd.

Als kleine jongen 2 weken opgenomen in het ziekenhuis. Met alle angst van dien konden 
mijn familie leden mij gelukkig nog met regelmaat bezoeken.
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Altijd te bereiken, zeker als he in een rolstoel zit ben je afhankelijk van vervoer. Zou ik naar 
Den Haag moeten heb ik een groot vervoersprobleem. Rolstoelvervoer staat niet zo snel 
voor de deur, zeker in dezetijd.

Altijd tevreden over ziekenhuis en personeel.

Behoeft nauwelijks uitleg! In een regio van 150000 mensen is toch een volwaardig 
ziekenhuis vereist!

Bevlogenheid van de seh medewerkers

Bij een valpartij met fiets brak ik een botje in mijn hand.Kon vanuit mijn huis lopend naar 
het ziekenhuis,eerste hulp en ben perfect geholpen.

Dan had ik naar een ander ziekenhuis gemoeten met zware ademnood door een Covid 
besmetting

Dankzij het LLZ met een eigen SEH kon mijn vrouw paar keer net op tijd worden geholpen 
i.v.m. haar longen. Ze lag binnen een dag op de IC en net voordat ze haar gecontroleerd in 
Coma wilden brengen sloeg de medicatie godzijdank aan. Hoe het zou gaan als het LLZ er 
niet was of geen eigen SEH? In onze situatie was ik nu waarschijnlijk weduwnaar geworden. 
Dit is niet overdreven wat ik schrijf.

Houd LLZ met de SEH open en kijk naar de patiënten (jullie klanten!)

Dat je met spoed via de huisarts naar de spoedeisende hulp kan. Een keer voor accute hernia 
kreeg gelijk goede hulp en medicijnen

Dat je niet van andere afhankelijk bent om naar het ziekenhuis te komen. Daarnaast is 
het bezoeken van mensen ook minder als je verder weg zit. In de praktijk wordt je nu al 
veel doorverwezen maar de samenwerking en heg versturen van informatie is dramatisch 
slecht, als het ziekenhuis uitgekleed wordt wat gaan ze verbeteren in de communicatie. Bijv 
er wordt iets vastgesteld dmv mri je wordt doorverwezen wordt er weer een nieuwe mri 
gemaakt omdat ze de info het kunnen delen en ze het liever gelijk in hun eigen systemen 
hebben staan. Elk ziekenhuis, apotheek dokter allemaal aparte inlogsites je wordt er 
helemaal gek van als je nuet digitaal vraag bent. Twee voorbeelden waar zoveel efficiënter 
en kostenbesparend gewerkt kunnen worden kan je ziekenhuis gewoon open houden.

De eerste hulp was altijd druk maar er werd altijd goed voor de kinderen gezorgd als we er 
waren

De geboorte van mijn dochter en mijn darmonderzoek, voor beide verpleging geef ik een 10!

De goede en snelle zorg die ik heb gekregen is wat mij betreft letterlijk levens reddend 
geweest

De goede zorg op de spoedeisende hulp,en laterbijde operatie van mijn moeder.
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De interniste ontdekte bij mij in 2019 een voorstadium van alvleesklierkanker. Achteraf gezien 
was dat heel belangrijk, omdat er snel actie ondernomen moest worden. Na chemotherapie in 
Delft in 2020 en een operatie in Leiden voel ik me stukken beter. Mijn leven is verlengd.

de liefdevolle benadering naar patient vanuit de verpleging

de nabijheid. vooral bij spoedeisende hulp, direct lijntje met de huisartsenpost.

De spoedeisende hulp, zo professioneel en vriendelijk

Dichtbij en snel hulp, bij controles weinig reistijd

Dichtbij georganiseerd

Dichtbij je huis als je behandeling maar 10 minuten duurt, dat is waardevol en geen uren 
reizen, voor deze behandeling.

Door blaaskanker kwam ik in het ziekenhuis terecht. Het personeel is altijd vriendelijk 
geweest. Het meest waardevol voor mij was dat de assistentes meedachten met wat eigenlijk 
mijn wensen waren en dat de Artsen daar naar luisterden.

Een staadt, dat de meer dan honderdduizend bewoners hebt, moet een ziekenhuis met alle 
diensten aanwijzig hebben.

Ex schoonmoeder had bloeding in hersenstam is daar ook aan overleden

Maar zijn als kinderen goed opgevangen in het langeland.De meeste wonen ook in 
Zoetermeer

Fijn om een zkhuis in je woonplaats te hebben. Toch wel een vereiste met zoveel inwoners.

Geboorte zoon

Goed te bereiken. Bij opname makkelijk voor kinderen en familie en vrienden om op bezoek 
te komen. Bij een ziekenhuis buiten Zoetermeer ben ik afhankelijk van openbaar vervoer of 
anderen die misschien bereid zouden zijn om me te brengen, wat ook moeilijker zou worden 
ombdaar iemand voor te vinden omdat dat voor de brenger/ begeleider ook veel meer tijd 
zou kosten.

Goede behandeling

Goede zorg gehad

grote stad met veel inwoners dit heeft een ziekenhuis nodig anders is de zorg in zoetermeer 
niet meer haalbaar
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Hartklachten, dan is het toch fijn als er een SEH in de buurt is.

Heb een buitenbaarmoederlijke zwangerschap gehad. Zeer goed geholpen. Mijn zoontje van 
2 jaar ooit heel goed nagekeken en geholpen met een acute blindedarm ontsteking!

Heel veel waardevolle ervaringen gehad!! Super goed begeleid mbij de ziekte van mijn ( 
inmiddels overleden) echtgenoot, zelf door de longarts tijdens de “ontdekking” dat ik astma 
heb...Teveel om op te noemen.

Hele goede ervaringen als er iets mis was met mijn gezondheid.

Herseninfarct gehad. Zeer kundig en adequaat gehandeld. Zonder het LLZ was ik er 
waarschijnlijk niet meer geweest.

Het is dichtbij, transparant en een prettig overzichtelijk zkh. Daarnaast werkt een deel van 
mijn familie in t langeland.

Het kan niet waar zijn, een stad als Zoetermeer, zonder Ziekenhuis te zetten,??

Het meest waardevol was dat de verpleging op de intensive care mijn leven gered heeft én 
dat mijn familie niet ver hoefde te reizen om elke dag even bij mij te zijn. De spoedeisende 
hulp was even belangrijk...dicht bij huis snel terecht kunnen met eigen vervoer( met een 
ander als chauffeur dan). Stel dat het LL ziekenhuis al een poos geen eigen SH had gehad, 
dan had ik al een paar keer de ambulance moeten laten komen. Want als we in goede doen 
naar een polikliniek in Den Haag moeten ( wat wel is voorgekomen) dan is het verkeer een 
probleem gebleken. Dat zou ik met redelijke haast niet aandurven. Het is echt een akelig 
vooruitzicht als in Zoetermeer de zorg wordt ingekrompen. En eigenlijk ook ondenkbaar in 
een stad met zoveel inwoners.

Het menselijk aspect

Het snel handelen ambulance naar spoedeisende hulp daarna opname en dit alles binnen 2 uur

Het ziekenhuis is dichtbij en je kan er meestal snel terecht

Het ziekenhuis is een gemoedelijk, gezellig, kwalitatief goed ziekenhuis in regio 
Haaglanden. Omdat ik zelf ik deze acute setting werkzaam ben zie ik en hoor ik wat het met 
medewerkers en mensen in de omgeving Zoetermeer doet! Het is gewoon niet realistisch dat 
deze acute setting verdwijnt!

Als besloten wordt om dit door te zetten zullen dan zal dit gevolgen hebben voor zowel 
medewerkers en patiënten. Niet omdat de medewerkers een andere baan moeten zoeken 
maar omdat de patiënten moeten uitwijken naar Den Haag, Leiden of Gouda! Dit terwijl het 
LLZ centraal gelegen ligt en altijd bereid is de eerste spoedzorg te verzorgen om vervolgens 
een plan te maken over het verdere beleid van behandeling van de patiënt!

Het ziekenhuis moet zo volwaardig mogelijk blijven bestaan omdat een stad als zoetermeer 
net zoveel mensen dit nodig heeft.
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Een paar jaar geleden had ik een giga abces ontwikkeld in mijn lies ( een haarzakje was 
ontstoken geraakt) waardoor ik in mum van tijd verging van de pijn en niet meer normaal 
kon lopen. Gelukkig heeft het ziekenhuis dit abces diezelfde dag als laatste op de OK kunnen 
ontlasten m.b.v. een ruggeprik. Ik ben daarbij zeer goed geholpen door OK personeel. 
Dit jaar heb ik een herhalingscolonscopie ondergaan. 5 jaar geleden moest ik vanwege 
Bevolkingsonderzoek naar gouda voor dit onderzoek. Dit jaar bleek dat zij geen patiënten 
meer buiten hun postcode gebied behandelen… maar gelukkig ben ik binnen twee weken 
zeer goed door de medewerkers van de scopie afdeling geholpen met het onderzoek

Hulp dichtbij. Ben nu met mijn dochter voor 1 probleem in 3 verschillende ziekenhuis 
geweest. De reistijd, en dan heb ik nog een auto...

LLZ voorziet in zorg voor een regio, haal dat niet weg

Hulp op de spoedeisende hulp bij een keelontsteking

Ik ben er 26 jaar geleden bevallen

Ik ben er deskundig en adequaat geholpen

Ik ben in de 2 jaar dat ik hier woon 2x in het lange land geweest. 1 x vanwege een 
blaasontsteking die doorsloeg naar een nierweginfectie en 1x met acute brandwonden. Bij 
allebei was goede spoedeisende hulp van groot belang. Door het snelle en acute handelen 
van artsen is erger voorkomen.

Bij de nierweginfactie kon ik snel geholpen worden via de juiste medicatie. Daardoor is het net 
niet tot een nierweginfectie gekomen en ging de pijn ook na 2 dagen weer weg. Ik heb 2 dagen 
in het ziekenhuis gelegen en kon door het snelle handelen gelukkig weer snel naar huis.

Bij de brandwonden was het erg fijn dat ik via een ambulance zo snel mogelijk naar het 
dichtsbijzijnde ziekenhuis kon. Ik had 2de tot 3de graats brandwonden. Doordat ik zo snel 
geholpen kon worden was niet alleen de rit naar het ziekenhuis net draagbaar qua pijn (dit 
was een korte rit want ik woon in de wijk erachter) maar is het nu ook zo dat er door de 
snelle behandeling gelukkig geen lidteken meer van over is. En was ik snel genezen. Was 
het lange land er niet dan moest ik door naar het brandwondencentrum. En dat had extra 
kostbare en pijnlijke minuten gekost. En was ik misschien wel in shock geraakt. Het had dus 
heel anders kunnen aflopen.

Ik heb aandoeningen waardoor ik niet ver kan reizen.

Als dat wel moet ben ik zo week van de wereld.

En ik val veel flauw en kan nu met me elro zelfstandig naar zh en is dit er niet moet er altijd 
iemand mee met mij.
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Ik heb eerder een ervaring omdat de seh gesloten is. Mn man is afgelopen dinsdagavond in 
zijn gezicht gebeten door onze hond. Zijn halve gezicht lag eraf, heel heftig. Hij werd lijkwit 
en kreeg zware ademhaling problemen(astma achteraf) ik belde 112, blijkbaar worden er 
voor hondenbeten, hoe ernstig ook geen ambulances gestuurd. Dus ik moest zelf rijden 
naar de seh van het lange land. Moest eerst auto van buren lenen. Ik gaf aan dat de seh dicht 
is in ztm, toch moest ik erheen zou daar een arts zijn. Na ruim 30 minuten op de seh in 
zoetermeer gewacht te hebben werden we naar Leiderdorp zkh alrijne. Gestuurd mey onze 
eigen auto en morfine voor de pijn. Omdat er niet heen arts was die kon helpen. Enige wat 
ze in zoetermeer deden n was kijken een bellen welk ziekenhuis er was. Ik moest dus van 30 
minuten wachten in het ziekenhuis in zoetermeer nog eens 25 minuten in mijn auto rijden 
naar een ziekenhuis die ik niet wist te vinden( nog nooit geweest) missen in de nacht mey 
een man die kotsmisselijk van de pijn en in paniek was. Ik zat te trillen van de angst in de 
auto naar hem. Ik vindt dit echt niet kunnen. Zo’n grote stad zonder seh. Regel dan in elk 
geval dat er iets is voor echte noodsitiuatie. Zorgt dat er in elk geval wel ambulances zijn. 
Want die zijn blijkbaar ook wegbezuinigd. Ik vindt het echt schandalig. Gooi dan een andere 
afdeling dicht maar de spoedeisende hulp... Dit kan toch niet.

Ik heb in de zomer van 1992 mijn leven te danken gehad aan een internist in opleiding die 
dienst had op de spoedeisende hulp toen ik die dag met de ambulance van de snelweg (A12 
- onder de Mandelabrug) was opgepikt na een onwelwording door een vreselijke buikpijn. 
Op de SEH werd ik door deze arts, Jaqueline Slootweg (ik vergeet haar naam nooit meer) als 
eerste gezien en mij onderzocht op de buikklachten. Na dat er een echo van mijn buik was 
gemaakt, en deze was beoordeeld door de radioloog en de chirurg, had men geconcludeerd dat 
de buikklachten waarschijnlijk door obstipatie werden veroorzaakt en gaf de chirurg aan dat 
ik met een klysma naar huis zou worden gestuurd. “Dr. Slootweg zou nog even langskomen 
om mijn ontslagpapieren in orde te maken.” Toen dr. Slootweg terugkwam onderzocht zij mijn 
buik nogmaals omdat zij het niet vertrouwde en aangaf dat ik wel erg veel pijn had. Zij nam 
daarop contact met haar leidinggevende, de dienstdoende internist, die toen adviseerde mij in 
ieder geval voor de nacht op te nemen. Ik ben de nacht met heel veel pijnstilling doorgekomen, 
maar de volgende middag, na het bezoekuur, stond Jaqueline Slootweg ineens naast mijn bed 
en gaf aan “dat ik haar in haar gedachten niet los heb kunnen laten en daarom nog eens wilde 
kijken hoe het met mij ging.” Zij onderzocht mij opnieuw en, bij het drukken op mijn buik, 
had ik weer ontzettend veel pijn. Jacqueline nam toen contact op met de chirurg, een dame 
dit keer, en die kwam meteen naar beneden en stelde na een kort onderzoek vast dat ik een 
buikvliesontsteking had waar ik direct aan geopereerd moest worden. Dat is toen ook gebeurd 
en de chirurg vertelde mijn echtgenote na de operatie dat het “kantje boord” is geweest. Ik 
heb een dag of drie op de Intensive Care moeten doorbrengen. Nogmaals, ik heb mijn leven 
te danken aan Jaqueline Slootweg, die meer vertouwde op haar eigen visie dan die van de 
radioloog en de chirurg. Ik ben haar eeuwig dankbaar. Niet alleen voor het feit dat zij mij 
alsnog had laten opnemen, maar ook omdat zij, na de dag van opname, mij nogmaals kwam 
bezoeken en vervolgens zo doortastend heeft opgetreden. Helaas heb ik haar nooit meer 
gezien, maar ik zou haar zo graag nog eens persoonlijk willen bedanken.

Los van mijn verhaal, kan ik mij niet voorstellen dat ziekenhuizen (al dan niet gedeeltelijk) 
moeten sluiten. Het maakt mij werkelijk waar woest. Voor privatisering van de zorg heb ik 
nooit enig begrip kunnen opbrengen.

ik heb tot nu toe geen gebruik hoeven maken van het ziekenhuis , maar ik ben wel 72 jaar. je 
weet het nooit en een stad met 125000 inwoners heeft recht op een volwaardig ziekenhuis

Ik heb, meer dan 5 jaar geleden, gebruik gemaakt van SEH en echo buik (ivm afsluiting 
galweg). Kon snel geholpen worden en na onderzoeken doorgestuurd naar Reinier de Graaf. 
Omdat eerste onderzoeken hier waren kon ik snel geholpen worden.

Ik moest mer spoed geopereerd worden. Ivm een geëxplodeerde blindedarm. De operatie 
had geen minuut later mogen starten anders was ik er niet meer geweest.
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Ik werk er zelf en heb mijn kind er gekregen en mijn familie maakt gebruik van dit 
ziekenhuis

Ik woon sinds kort in Moerkapelle. Ben nog steeds onder behandeling in LLZ. Ook bij 
SEH geweest en op hartbewaking gelegen. Als LLZ zou verdwijnen dan zou ik naar Gouda 
moeten. Gelet op de aanrijdingen van de ambu en de afstand naar Gouda, zou het weleens 
ingewikkeld voor me kunnen worden. De Zoetermeerders zijn dan weer terug naar Af. In het 
begin waren we ook aangewezen op Antoniushove in Leidschendam.

In eigen woonplaats dicht bij mensen die belangrijk zijn om er snel te kunnen zijn. Men 
moet anders met openbaar vervoer of 40 min. Rijden om naar n ander zh te gaan en dus 
komt men niet en heb je als zieke geen bezoek wat juist zooo belangrijk is voor herstel.

De zorg is er liefdevol en professioneel dus doet niks onder aan andere ziekenhuizen.

Jaren geleden kwam ik via de spoedeisende hulp het LLZ binnen. Ik moest accuut 
geopereerd worden, maar..het ziekenhuis staakte die dag. Door een zeer gecompliceerde 
buikoperatie uit te voeren zorgden chirurg Mike Sjer en gynaecoloog Van Huisseling er 
samen voor dat ik nu dit verhaal kan opschrijven! Hierna volgden nog 2 operaties door 
dezelfde artsen. Ik ben hen en t LLZ nog steeds erg dankbaar!

Je word er netjes en accuraat geholpen en zijn vriendelijk en snel, geen lange wachttijden 
en wat zou je zonder streekziekenhuis zijn als een stad als Zoetermeer. Waar zou je heen 
moeten bij grotere calamiteiten de eerste opvang is zeer belangrijk.

korte wachttijden, goede en bekwame zorg. En lekker dichtbij

Kwam binnen bij SEH. Bleek hartritme stoornissen. Gelijk door naar de IC. Zou dat niet 
gehaald hebben zonder de SEH ter plekke

Kwam op een zondag met een hartaanval binnen en had het niet overleefd zonder de 
deskundigheid van de spoedeisende hulp

Leven van mijn moeder is op het nippertje gered door de SEH en IC. Dit n.a.v. een aneurysma 
. Daarnaast heeft mijn broertje op de IC gelegen met corona achtige klachten, jaren voordat 
Corona hier daadwerkelijk was.

Mammapolie heeft mij geweldig bijgestaan . Ik rij geen auto engadget er niet aanmoeten 
denken hiervoor steeds vervoer te moeten vragen naar een andere stad. 2 keizersnede, 
langere opnames dus fijn in eigen stad. Verder wil ik dat mijn kleinkinderen als 
Zoetermeerders geboren worden. Zijn we eindelijk af van groeislaapstadnaam en worden 
onze kinderen straks weer hagenees of leidschendammer

Met 3 kinderen ontkom je er niet aan af en toe een ziekenhuis nodig te hebben. Of het nu 
een sportblessure, een ongelukkige val, onverklaarbare buikpijn of benauwdheid is, altijd 
zijn we in Zoetermeer snel en vriendelijk geholpen. Overdag maar ook midden in de nacht 
was er altijd een luisterend oor en een vriendelijke arts die onze kinderen gerust wist te 
stellen.
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Met een ontstoken galblaas was het fijn dat de dokterspost en de SEH dichtbij elkaar waren. 
Hierdoor hoefde ik niet met ontzettend veel pijn de file in.

Met mijn medisch verleden probeer ik veilig en gezond verder te leven. Met pijn in de 
hartstreek heb ik me 3 jaar geleden veilig geweten bij SEH Zoetermeer.

Zoetermeer heeft de morale plicht tegenover haar 125000 inwoners en belastingbetalers 
om deze precaire zorg te bieden in de door ons allen opgebouwde NL Zorgstaat zonder 
aandelen.

Mijn kind had een schouder uit de kom. Fijn dat het dichtbij meteen opgelost kon worden.

Mijn kleindochter van 11 maandjes kreeg laatst een beker hete thee over zich heen. Wij 
konden toen direct naar de spoedeisende hulp komen. daar is zij direkt behandeld. ik 
woon een paar minuutjes van het ziekenhuis af en ik had er niet aan moeten denken dat ik 
langer had moeten rijden met een kindje dat zo aan het gillen was dat zo overstuur was met 
brandwonden.. Ik moet er niet aan denken.

Mijn man heeft vorig jaar een aantal dagen op de IC gelegen.

Mijn moeder had drie jaar geleden het Lier en daarna nog andere dingen als we er niet erop 
tijd bij geweest waren had ze nu niet meer geleefd en ondanks de corona is ze er nog steeds 
bijna 87 jaar oud

Mijn ouders zijn beide niet goed ter been. Als ik naar een ander ziekenhuis moet dan 
kunnen ze mij niet eens bezoeken.

Mijn partner heeft op 54 jarige leeftijd in 2018 een hartinfarct gehad. De hemel stond mij 
bij: doordat het Langeland vlakbij was kon hij in ‘no-time’ op de spoedeisende hulp terecht! 
Inmiddels heeft hij alweer ruim 2 jaar een 40 urige werkweek. Zou hij nog hebben kunnen 
werken, óf zou hij nog geleefd hebben als hij naar een andere plaats uit had moeten wijken? 
Ik weet zeker dat hij het er niet zo goed vanaf gebracht zou hebben...

Mijn vrouw haar leven is gered door een spoedoperatie.

n leven is gered door snelle goede aanpak. En op de SEH en hartafdeding snel en gelijk 
geholpen.

Ik vind ‘t vreselijk als ik daar niet meer naar toe zou kunnen.

Nabijheid is nietalleen voor de patient maar ook voir zijn/haar gezin belangrijk. Langeland 
voelt veilig en verytouwd en is goed bereikbaar.

Nachtelijke opname op ic in verband met hartklachten

Niersteen die operatief most worden verwijderd. Kon echt niet verder meer rijden
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Nu 65+, dus kans is groot, dat ik vaker van het ziekenhuis gebruik moet gaan maken. 
Daarbij gelet op de grote stroom ouderen die behoorlijk zal doorzetten de komende jaren, 
is het nuttig een ziekenhuis in de buurt te hebben, ook gezien de slechter wordende 
mobilieit van ouderen (weinig of geen hulp of alleen staand), maar jonge mensen kunnen 
daar ook last van hebben. Hier wonen veel jonge stellen, geboorten dus en niet handig 
als je bij calamiteiten een half uur of langer (veel verkeer regio (en in) Den Haag, Leiden). 
Veel oogartsenbezoek, evenals vanwege hartproblemen, knie, heup (veelal ouderen). Veel 
sportverenigingen, dus regelmatig bezoek aan SEH alleen al uit die hoeken. Gezinnen die 
het vaker niet voor elkaar kunnen krijgen met vervoer en allerlei gezinsomstandigheden 
verder weg. Daarbij komen zeker nog mensen uit de omliggende gemeenten naar het 
Langeland veronderstel ik.

Onderzoeken, operaties e.d. kunnen ook elders maar een stad met zoveel inwoners met een 
steeds grotere ouderenpopulatie moet een zo volwaardig mogelijk ziekenhuis hebben. Voor 
specialistische behandelingen kun je naar een topziekenhuis met langere reistijd en ook 
langer reizen bij bezoek.

Ons eigen ziekenhuis dat voor iedereen bereikbaar is zonder files en opstoppingen. Alle 
andere ziekenhuizen zijn niet bereikbaar zonder file en dus kostbare tijd te verliezen

Prettige manier van hulp van artsen en verpleging, en natuurlijk het ondersteunend personeel

SEH hevig bloedende teen na een accu die er op viel. Na een positieve poeptest kon ik er 
terecht voor scopie en operatie .ik heb geen auto en loop slecht, dus dat ik er met de fiets 
kan komen is heel fijn.

Seh, combi met huisartsenpost, laagsrempekig en gewoon goede zorg

Sinds een jaar zit ik bij een cardioloog, longarts en interngeneeskunde en aangezien ik geen 
auto heb is het voor mij heel belangrijk dat langeland ziekenhuis blijft

Snel en in de buurt de goede zorg. Bij acute zorg is het erg prettig dat er ook snel gehandeld 
en behandeld kan worden

Snel geholpen bij gal operatie

Snel hulp

Snelle en vakkundige hulp ervaren bij een noodsituatie. Ik heb uitgezaaide longkanker. Geen 
behandeling meer mogelijk. Het geeft wel een veilig gevoel dat, als er zich wat voordoet, er 
dan een ziekenhuis in de buurt is.

Snelst groeiende stad in de regio.

Spoedeisende hulp moet nabij te vinden zijn! Zoetermeer is groot genoeg voor een 
volwaardig ziekenhuis of tenminste een volwaardige samenwerking.
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Spoedeisende Hulp, IC en Cardiologie ivm Hart-infarct. Zonder deze voorzieningen 
waarschijnlijk niet meer geleefd.

Stuk zekerheid van hulp dichtbij is zeer belangrijk.

T voordeel is dat je dichtbij geholpen kunt worden als er iets aan de hand is.

Toen mijn vrouw ernstige ademhalingsproblemen problemen had, kon ik snel en 
gemakkelijk naar de eerste hulp. Daar werd ze goed opgevangen en later naar de intensive 
care overgebracht.

Twee keer bevallen in het ziekenhuis door complicaties ligging kindje en begeleiding van 
neuroloog bij Parkinson van mijn man. Vooral de parkinsonverpleegkundige was voor 
ons van grote waarde. Mijn man heeft inmiddels een dbs operatie gekregen waardoor wij 
in een Haags ziekenhuis zijn hiervoor. De spoedeisende hulp was fijn toen mijn zoon z’n 
sleutelbeen brak. De dokterspraktijk daar is een fijne vraagbaak als je buiten doktersuren 
een probleem hebt. Mijn man doet al jaren vrijwilligerswerk op de SEH en ziet daar hoe 
belangrijk die is voor zoetermeerders.

Via de spoedeisende hulp kwam ik direct op de afdeling cardiologie, waar ik al snel een 
pacemaker geplaatst kreeg. Dit had anders af kunnen lopen als ik niet naar de spoedeisende 
hulp had kunnen gaan.

voor dat ik geopereerd werd ben ik 4 x met heel veel pijn naar de spoedeisende hulp geweest, 
ik moet er niet aan denken dat ik dan eerst een half uur had moeten rijden.

Voor een stad als Zoetermeer is een ziekenhuis in de buurt een recht. Zeker voor de senioren 
van deze stad.

Voor mij makkelijk te bereiken, zit zelf in een elektrische rolstoel. Ik kan zelf naar het 
LangeLandZiekenhuis!

Waardevol na klachten direct door verwezen voor openhartoperatie,ook daarna na klachten 
door Langeland sel opgenomen ter observatie

Wanneer ik in het ziekenhuis terecht kom zit mijn partner zonder hulp. Zij is mindervalide 
en zou dan zonder mantelzorger zitten. Wie vangt dat dan op?

Zeer deskundige behandeling!

Zelf vind ik het langeland ziekenhuis een heel fijn ziekenhuis . Belangstellend , vriendelijk 
personeel , ,geen lange wachttijden. Eigenlijk bijzonder goed.

Zoetermeer heeft gewoon recht op een volwaardig ziekenhuis, de aanrijtijd naar andere 
ziekenhuizen is veel te lang. De keren dat we van de spoedeisende hulp gebruik hebben 
gemaakt bewijzen dat.
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Zoetermeer is een té grote plaats om zonder ziekenhuis te moeten doen. Het is een plaats 
met ontzettend veel kinderen en veel ouderen. Dit zou een regelrechte ramp betekenen voor 
heel veel mensen.

Zoetermeer is steeds meer aan het vergrijzen dus zullen er steeds meer mensen gebruik 
maken van het ziekenhuis

Zonder auto was ik snel geholpen met een na een honden bijt

Zonder auto was ik snel geholpen met teekverwijdering en antibiotica

Zou verder weg moeten.




